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Fråga om lokaler för värmestugor

Återigen står Malmös hemlösa inför en akut situation i vinter. Människor sover redan idag på
gatan, men ju kallare det blir desto svårare blir det för dem av oss utan hem att finna någon
slags värme i Malmö stad.

Sedan vintern 2019 driver organisationerna tillsammans, genom ett idéburet offentligt
partnerskap med Malmö Stad, två värmestugor för människor som inte har tak över huvudet.
Värmestugorna är öppna december till april, och har varit belägna i olika lokaler från år till år.
Trots att arbetet med att hitta nya lokaler för årets värmestugor inleddes tidigt och i
samarbete med Malmö stad har det varit svårt. Därför har organisationerna nu gått ut med
en efterlysning.

Vi i Vänsterpartiet finner det anmärkningsvärt att det varje år är lika svårt att finna lämpliga
lokaler, när Malmö stad själva sitter på ett stort bestånd av lokaler. Det finns oändliga
möjligheter till mobila lösningar för detta syfte, samnyttjande av redan existerande lokaler
och verksamheter eller att använda lokaler som står tomma. Det är märkligt att t.ex. pop-up
affärer kan finnas lite överallt i Malmö, men att staden inte kan ordna lokaler för värmestugor
så att de mest utsatt åtminstone inte behöver frysa ihjäl under vintern. Varför slår kommunen
ifrån sig ansvaret för detta och låter redan hårt belastade civilsamhällesorganisationer söka
med ljus och lykta efter lokaler, när det faktiskt skulle kunna gå att lösa i Malmö stad?

Min fråga till kommunalrådet Sedat Arif (S) är därför:
Vad avser du göra för att lösa problemet med lokal för Värmestugor?

Malmö den 25 oktober 2021
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